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BPF Nieuwjaarsborrel 2025 
 
Op 15 januari 2025 vond de jaarlijkse nieuwjaarsreceptie weer plaats in Auberge de Moerse 
Hoeve. Helaas waren er op het laatste moment een aantal ziek. Maar desalniettemin waren er 33 
leden op deze gezellige middag aanwezig. 

 
 
De receptie begon om 15:00 uur met een welkomstwoord van onze voorzitter Jan de Beer. Hij 
blikte terug op het afgelopen jaar, waarin de vereniging verschillende activiteiten hadden, zoals 
ons bezoek aan de molen in Hilvarenbeek en het daarnaast gelegen doktersmuseum. Voorts zijn 
de acht nieuwe leden sinds de vorige ALV welkom geheten. 
 
De ALV staat gepland voor woensdag 11 april. Aanvang 11.00 en weer op het Fujiterrein. Er is een 
maximum van 40 deelnemers. Deelname wordt in volgorde van aanmelding. In oktober plannen 
wij weer een uitstap. Waar en wanneer volgt nog. 
 
Jan de Beer heeft tevens gemeld dat zijn voorzitterstaken er officieel in 2025 opzitten. Hij zal zich 
niet meer kandidaat stellen op de volgende ALV. Belangstellenden voor een bestuursfunctie 
kunnen zich aanmelden bij de secretaris (Tieme Molenaar). 
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Albert van Maren, president van FUJIFILM Manufacturing Europe B.V., was 
ook van de partij. Hij heeft het één en ander verteld over de gang van zaken in 
Tilburg. De celkweekmedia doet het goed en groeit nog steeds. Helaas blijkt 
membranen niet zo goed in de business te passen als gedacht. Deze unit zal 
dit jaar dan ook sluiten. 
 
 
 
 

Bert Damen was ook aanwezig. Enerzijds als onze contactpersoon van de PV. 
Anderzijds als vertegenwoordiger van FEN. Hij heeft ons in hoofdlijnen verteld 
hoe de financiën (ver)lopen en hoe het op m.n. belastinggebied in Europa 
eraan toegaat. 
 
 
Na de toespraken was er gelegenheid om onder het genot van een drankje en een hapje bij te 
praten met elkaar. Hier werd druk gebruik van gemaakt. Om 17:00 sloot de bar en moesten we 
helaas weer afscheid van elkaar nemen. 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Het was weer een leuke en geslaagde bijeenkomst. 


